
SAMEDI / SATURDAY February 15 février

5:00pm Moose Creek 1) André Prévost (2e anni.) rec. par son épouse, Nicole
2) Maurice Villeneuve (1st Anni.) req. by Mike & Guylaine

DIMANCHE / SUNDAY (6e dimanche du temps ordinaire / 6th Sunday in Ordinary Time) February 16 février

9:00am Moose Creek 1) Émile Quesnel rec. par Jean et Alice Quesnel
2) Réjean Martin rec. par la succession

10:30am Crysler pour les paroissien/nes

11:45am Crysler Baptism of Alyssa, daughter of Benoit Mainville et Kerri-Ann Pethke

LUNDI / MONDAY (Journée de la famille / Family Day) February 17 février

9:00am Moose Creek Louis Bernard Théorêt rec. par ses sœurs Betty, Sr. Georgette et Henriette

MARDI / TUESDAY February 18 février

8:45am Crysler Marie-Rose Matton rec. par sa sœur, Léonce

7:30pm Crysler Réunion mensuelle des C. de C. (#6809)

MERCREDI / WEDNESDAY February 19 février

9:00am Moose Creek (pas d’intention / no intention)

JEUDI / THURSDAY February 20 février

8:45am Crysler Gilberte Piché rec. par Gérard Piché et la famille

VENDREDI / FRIDAY February 21 février

3:30pm Moose Creek Murielle Théorêt rec. par son mari, Jacques

SAMEDI / SATURDAY February 22 février

5:00pm Moose Creek For the Parishioners

DIMANCHE / SUNDAY (7e dimanche du temps ordinaire / 7th Sunday in Ordinary Time) February 23 février

9:00am Moose Creek
1) Luc Curotte rec. par Lyne et Danika Curotte
2) Émile Bissonnette rec. par François et Lynne Rainville

Baptême / Baptism of Kaleb son of Patrick Piette et Véronique Tessier

10:30am Crysler 1) Horace Brisson rec. par Raymond et Marielle
2) Armand Cloutier rec. par Cécile Cloutier et famille

Notre-Dame-des-Anges,
Our Lady of the Angels :

February 9 février
Enveloppes / Envelopes: $896.00

Loose: $69.00
Prions en Église / Sunday Missal: $315.00

Heating: $510.00
Renovations: $20.00
Loto – Moose Creek:

Gagnants – Winners: $50.00
Leith & Slamies Boyle

Merci beaucoup! Thank you very much!

Notre-Dame-du-Rosaire,
Our Lady of the Rosary :

February 9 février
Dimanches: $567.05
Chauffage: $965.00

Quête funérailles - J. Champagne: $551.50
Quête funérailles - G. Bédard: $710.00

Loto – Crysler :
Gagnant – Winner: $50.00

André Courville
(Site internet/Web Site:

http://www.ndr-crysler.ca)

MOOSE CREEK: Our most sincere gratitude to OLA’s CWL for a very generous donation ($500.00) towards
heating the Church.

CRYSLER : Souper communautaire servi par les C. de C. (#6809) le vendredi 21 février, de 5pm à 7pm, au Centre
communautaire.  Bienvenue à tous et toutes!

MOOSE CREEK : Pause Café le dimanche 2 mars, après la messe! Coffee Break on Sunday, March 2nd, after Mass!



MOOSE CREEK: Rencontre paroissiale générale le mardi 4 mars à 7:30pm à l’église, pour une discussion au
sujet du premier signe d’un catholique dynamique : la prière.  Bienvenue à tous et toutes!
MOOSE CREEK: General Parish Meeting on Tuesday, March 4, at 7:30pm at the Church.  The purpose of the
meeting is to discuss the first sign of a Dynamic Catholic: prayer.  Everyone Welcome!

CORNWALL : Retraite – Carême 2014, du 30 mars au 2 avril à St-Félix-de-Valois avec Sr.
Lorraine Caza, CND.  Bienvenue à tous et toutes!

CORNWALL: Excited about evangelization but not sure what to do? "Learn how to tell His
story and your story" a workshop offered by Michael Dopp from Mission of the Redeemer
Ministries, speaker for the St. Peter Lenten Mission. Monday March 3, 1:30- 3:30, Agora
Centre. All are welcome.

CORNWALL: WANT JOY? FOLLOW JESUS!: Join us for a Lenten Mission, with Michael
Dopp of Mission of the Redeemer Ministries, at St. Peter’s Parish on March 3-4-5, 2014
from 7:00 to 8:30 p.m. (plus social time). Michael will be tying in the ideas from Dynamic
Catholic. Invite a friend.

GLEN ROBERTSON: SPAGHETTI JAMBOREE 2014 - Paroisse St-Martin-de-Tours Parish - Chevaliers de Colomb
– Knights of Columbus.  Le samedi 8 mars - Saturday, March 8th. Souper - Supper - 4:00 to 7:00pm. Spaghetti,
salads, dessert, tea, coffee. 7:00 Jamboree hosted by “Our Time”. Soirée Jamboree : animée par “Our Time’’.
Cash bar available. Adultes: 10,00$ Adults: 10,00$; Enfants: 5,00$ (6 – 12ans) Children: 5,00$; 0 à 6 : GRATUIT 0
to 6 : FREE. Takeouts 10,00$ Everyone Welcome! Bienvenue!

CORNWALL : Coldest Night of the Year: Bundle up and help raise some cold hard cash for the Agapè Centre at
the Coldest Night of the Year WALK.  In support of Cornwall’s hungry and hurting, on Saturday February 22nd,
2014 participants will walk a 2km, 5km or 10km route.  This family-friendly fundraiser will help us understand the
experience of surviving a cold Canadian winter in poverty.  Coldest Night walks take place in more than 60 cities
across Canada.  Get a team together, collect pledges, and walk.  Or volunteer.  For more information, visit
http://agapecentre.ca/ or call Kendra Smith at 613-938-9297 ext 21.

TORONTO: Lift Jesus Higher Rally - Hope Rising: The 22nd annual rally takes place on Saturday, March 1st, from
9.00 a.m. to 5.30 p.m., in Toronto. Speakers include: Thomas Cardinal Collins, Ralph Martin, Ralph Martin, Sr. Ann
Shields and Peter Herbeck. Contact Heidi at 613-347-7561 if you are interested in attending.

TORONTO: Teenage Youth Conference 2014: There is no Journey to the Father conference this year… Instead,
we are going to “Steubenville Toronto”: an amazing high school age Catholic Youth Conference! It is “Journey”
magnified 7 times! 2000 teens… imagine the energy! R U coming? There is room for 44 teens from our Diocese.
Dates: July 4-6, 2014. Tell your friends! Information: info@acgoes2to.ca or 613.933-1138 ext 28.
TORONTO : Mega conférence pour les jeunes du niveau secondaire : Il n’y a pas de « Journey to the Father »
l’été prochain… mais, nous allons à « Steubenville Toronto » : une méga conférence pour les adolescents!
Imagine l’énergie, c’est 7 fois plus gros que « Journey »! Il n’y a que 44 places pour les jeunes de notre diocèse.
Les dates : du 4 au 6 juillet! Parles-en avec tes amis! Information: info@acgoes2to.ca ou 613.933-1138 poste 28.

CORNWALL: Italian Carnevale 2014 - The Italian/Canadian Sport Club of Cornwall invites you to “Carnevale
2014”. Enjoy a seven course Italian dinner with live music and dancing with special guest, tenor Perry Canestrari.
Saturday, February 22, 2014 at the Best Western Parkway Inn. $90.00 per person. For tickets please contact Mary
Bonamassa/613-932-0610 or Tina St. Martin/613-938-8540. All proceeds donated to Hospice Cornwall.
CORNWALL : Carnevale Italien 2014 - Le Club Italien/Canadien Sportif de Cornwall vous invite à “Carnevale
2014”. Appréciez un repas italien à sept services avec musique et danse et un invité spécial, le ténor Petty
Canestrari, le samedi 22 février 2014 au Best Western Parkway Inn. $90.00 par personne. Pour obtenir vos billets,
veuillez communiquer avec Mary Bonamassa/613-932-0610 ou Tina St. Martin/613-938-8540. Tous les profits
seront versés à l'Hospice Cornwall.

CORNWALL : le théâtre de l’Amalgame vous présente sa nouvelle production « Le gars de Québec » les 21,22 et
28 février (19h30); 23 février (14h) et les 1er mars (19h30) et 2 mars (14h); au Dreambuilderstudios, 2107 rue
Second St. ouest.  Une adaptation par Michel Tremblay du Revizor de Gogol; mise en scène par Anne-Marie
Paquette et Mario Sarda.  Avec la participation de Claude Villemaire (le papa de Mme Anne-Marie, enseignante à
l’école La Source).  Billets disponibles au coût avantageux de 13$ auprès des membres de la troupe ou
composer le 613-551-5951.  Coût à la porte : $15.  Information : annemarieguy@primus.ca ; www.lamalgame.org .

« L’amour n’a point d’âge : il est toujours naissant. » (Pascal)


